
 
 

Fråga S – En ekonomi i balans 2025 
Regionstyrelsen uppdrar till de nämnder som prognostiserar underskott att redovisa åtgärder för en 
ekonomi i balans 2025. Hälso- och sjukvårdsnämnden tillhör de aktuella nämnderna. 
 
Undertecknad menar att det rör sig om en orimligt snäv tidplan. För att i ordnad form klara en ekonomi 
i balans, torde ytterligare ett par år adderas till regionstyrelsens uppdrag om 2025. 
 
Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande blir därför: 
 

1. Är ordf hälso- och sjukvårdsnämnden beredd att justera målet om en ekonomi i balans 2025 
till det mer rimliga perspektivet 2027? 

 
Gävle 2023-10-18 
Jan Lahenkorva, S 


